
مـداح: قـول مـدال نمیدهـم امـا
امیـدوارم دسـت پـر از هـانگژو

برگردیم
سرمربی تیم ملی تکواندو زنان گفت: من هیچ وقت قول نمیدهم ولی
تمام سعی ما این خواهد بود که با دست پر از مسابقات برگردیم.

مینو مداح درخصوص آخرین وضعیت ملی پوشان اعزامی به گرندپری پاریس
اظهار کرد: دو نماینده در این مسابقات خواهیم داشت. ناهید کیانی
و مبینا نعمتزاده تکواندو کاران زن ما در این رقابتها خواهند
بود. شرایط هر دو ورزشکار ما خوب است. هدف ما تنها کسب مدال در
این مسابقات نیست بیشتر دنبال کسب امیتاز هستیم تا ابتدا سهمیه
ناهید کیانی برای المپیک از طریق سیستم رنکینگ به ثبات برسد و
مبینا نعمت زاده هم در صورت کسب مدال طلا بتواند جزو شش نفر نخست

قرار بگیرد.  

وی افزود: برای ناهید هم امیدوارم بتواند نقره رم را به طلا تبدیل
کند. در مسابقات قبلی متاسفانه اشتباهات داوری به سود جونز رقیب

سرسخت کیانی شد و طلا به راحتی از دست ما رفت.

سرمربی تیم ملی تکواندو زنان در ادامه با اشاره به وضعیت نفرات
اعزامی به بازیهای آسیایی هانگژو گفت: با توجه به اینکه در یکی
دو وزن تردید داشتیم یک انتخابی درون اردویی برگزار کردیم و
نفرات اعزامی را مشخص کردیم. برای این بازیها چهار وزن المپیکی
ما به اضافه وزن 53-اعزام خواهند شد. مبینا نعمت زاده، ناهید
کیانی، نرگس میر نورالهی، آناهیتا توکلی و ملیکا میرحسینی پنج

تکواندو کار ما در هانگژو خواهند بود.
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برای خرید کتاب (رسانه ها و شبکه های اجتماعی)
با 09303314838 تماس بگیرید

مداح درخصوص دلیل انتخاب میرحسینی با توجه به نتایج ضعیف این
ورزشکار در چند تورنمنت اخیر توضیح داد: خانم میرحسینی قبل از
این اینکه اردوهای ما شروع شود و در واقع زمان مدیریت سابق
فدراسیون در مسابقاتی شرکت کرده بود آسیب دیده بود و مدتی از
میادین دور بود و پیشبینی ما هم این بود که او نتواند در
مسابقاتی که شرکت میکند نتیجه بگیرد. یلدا ولی نژاد هم تقریبا
همین شرایط را داشت و مدتی از میادین دور بود بنابراین تصمیم
گرفتیم بین این دو ورزشکار انتخابی برگزار کنیم. هر دوی این
ورزشکاران از پتانسیلهای خوب تکواندو ایران هستند و تلاش خواهیم

کرد در مسابقات مختلف از حضور این استعدادها استفاده کنیم.  

وی در پایان درخصوص شانس کسب مدال در هانگژو گفت: من هیچ وقت قول
نمیدهم ولی تمام سعی ما این خواهد بود که با دست پر از مسابقات
برگردیم. در همین ترکیب پنج نفره ما نفرات خوبی حضور دارند که
اخیرا در یونیورسیاد مدالهای خوش رنگی کسب کردند در هانگژو هم

امیدواریم با دست پر برگردیم.


